
UTRINKI, MNENJA, POBUDE
Seminar je koristna metoda dela pri razči&evanju posameznih neja-

snih zadev. Mogoče bi bilo potrebno izbrati krajče časovno obdobje od
enega leta.

Vse temc so mi bile všeč. Iz vsake teme pa so mi nekatere zadeve ja-
snejše, ker mi bo v bodočem delu korisfilo.

Predavanja so bila zanimiva in kvalitetna. Dobila sem odgovore na
marsikatera vprašanja, ki mi bodo koristila pri delu v naši organizaciji.
Dobila sem potrditev, da delamo pravilno. Vsebino bom prenesla v
svojo organizacijo, ki nam bo veliko koristila. Želim si, da bi vsaj neka-
tera predavanja slišali vsi člani naše organizacije.

Hvala za vse, kar ste nam nudili, tudi za lepo počutje.
Smatram, da je seninar koristna oblika seznanjanja sekretarjev

med seboj, še bolj pa seznanjanje s problemi, ki se pojavljajo. Koristno
je, da nas odgovomi tovariši scznanijo tudi s stališči vodstva ZKS glede
teh problemov.

V bodoče bi morali ie težiti k večjemu deležu ra/prave, ki motivira
člane k razmUljanju.

Še bolj bi pa morali skrbeti, da tovariši, ki vodijo razprave, ne izgu-
bijo stikov z bazo. Na podlagi prikazanih problemov smo si sekretarji
ustvarili določena stališča, ki nam bodo vodilo za bodoče delo.

Takini stiki bi morali biti pogostejši. To bi še okrepilo našo akcijo.

S celotnim programom tega seminarja bom lažje delal kot sekretar v
OO ZK, ker sem si razširil poglede, posebno na področjih, ki jih jc ra-
zlagal Franc Šetinc — aktualna vprašanja, delovanje in organi/iranost
in razvoj ZK, ravno tako razpravo Staneta Kotnika o varnosti LO in
DS. Prav posebno sem bil navdušen nad predavanji Draga Košmrlja.
Na takih seminarjih je tudi koristna izmenjava izkušenj med sekretarji
OOZK!

Smatram, da je tematika programa bila zelo dobro izbrana ter ne
samo zanimiva, temveč bo vsakemu sekretarju še kako koristila v nje-
govem nadaljnjem delu.

Pohvalno se moram izraziti tudi glede predavaCeljev. ki so podali
svoje razlage zelo razumljivo in sprejemljivo.


